

| | | |
|-------------------------------------|---|-------------------------|
| Mødeindkaldelse | Dato: 12-06-2023 | Tid: 17.30-20.30 |
| Mødested | Lundehusskolen - hovedbygningen 1. sal | |
| Medbring | | |
| Skolebestyrelsens medlemmer: | Forældrerepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Kristina Helene Werner Andersen • Lone Buch • Nina Boelslund Nielsen (KKFO-repræsentant) • Malene Rasmussen • Karen Mette Fog Pedersen • Caroline Raun Hansen • Mette Dissing Sandahl • Kasper Victhor Robin Webster (suppleant) Medarbejderrepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Stine Louise Dath Pradella (Pædagog - Lundehuset) • Lars Laursen (Lærer - Lundehusskolen) Eleverrådsrepræsentanter: <ul style="list-style-type: none"> • Alma, | |
| Tilstede: | | |
| Afbud: | Christina | |
| Ikke meldt afbud: | | |
| Referent | Bodil | |
| Indbudte | | |
| Kopi til | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|-----------------|---|------|-----------|
| 17.00 - 19.00 | 3. Skoleudviklingssamtale – se særskilt dagsorden | | |
| Baggrund | | | |
| Formål | | | |
| Bilag | | | |
| Referat | | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|---------------------------------|---|-------------|-----------|
| 19.00 - 19.05 | 1. Godkendelse af dagsorden og referat. | Godkendelse | Nina |
| 19.05 - 19.15 | 2. Nyt fra eleverådet | Orientering | Eleverne |
| Referat af orienteringen | Mødeleder: Karen Mette Ordstyrer: Lars | | |
| | Referat og dagsorden er godkendt | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|-----------------------------|--|-----------|------------|
| 19.15 - 19.25 | 4. Opsamling på årsmødet lørdag den 3. juni | Drøftelse | Kim & Nina |
| Baggrund | | | |
| Formål | | | |
| Bilag | | | |
| Referat af drøftelse | Tilbage melding på at det var et godt årsmøde, med en tydelig og klar præsentation. Kunne med fordel opfriske skolens værdigrundlag på mødet – da der er mange forældre til stede SB's pølsebod var supertravl – hvilket betød at der ikke var tid til at tale med forældre. Forslag om at børn uden forældre skal have et klippekort til aktiviteter Kunne overskuddet gå til lejrskoler eller andre trivselsaktiviteter. Der har været en enkel forespørgsel i forbindelse med om invitationen skal skrives ud på flere sprog. Nogle af de store elever har udtrykt, at det var rart ikke at skulle fremvise noget fagligt. | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|-----------------------|--|------------|-----------|
| 19.25 - 19.30 | 5. Datoer for SB-møder kommende skoleår | Beslutning | Kim |
| Baggrund | | | |
| Formål | | | |
| Bilag | | | |
| Referat af drøftelsen | Beslutning om rullende dage igen i næste skoleår. Årshjul er under udarbejdelse. | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|-----------------------|---|-------------------------|---------------|
| 19.35 - 19.45 | 6. Udetilladelse for 7.-9. klasse | Drøftelse og beslutning | Bodil og Lars |
| Baggrund | Udskolingen har drøftet udetilladelsen for 7. årgang og om eleverne er modne nok til at tage det nødvendige ansvar i forhold til at have udetilladelse. Da det er er skolebestyrelsens beslutning hvorvidt der skal være udetilladelse eller ej, ønsker udskolingen, at bestyrelsen forholder sig til dette og tage en endelig beslutning om evt. udetilladelse fra 8. klasse | | |
| Formål | At drøfte og beslutte om udeordningen skal fortsætte i sin nuværende form eller kun tillade udetilladelse fra 8. klasse. | | |
| Bilag | | | |
| Referat af drøftelsen | Der er enighed om at eleverne først får udetilladelse fra 8. klasse | | |

| | | | |
|----------------------------|---|--|--|
| Tidspunkt 19.35 - 19.45 | 7. Orientering fra: <ul style="list-style-type: none"> • medarbejdere • forperson og øvrige bestyrelsesmedlemmer • ledelsen | | |
| Referat af orienteringen | Lundehuset ønsker at SB ser på den nye trivselsmåling for personalet. Det kommer på mødet i september/oktober. MED drøfter den inden det givne SB-møde. Der er landsmøde arrangeret af Skole og Forældre i september, man skal selv tilmelde sig. Interesserede skriver til Nina. Forslag om at årsberetningen kan laves i en pixiudgave som film. Der er flere der ønsker at deltage. Vi havde en kort drøftelse af, om årsberetningen skal oversættes. Vi har ansat tre nye medarbejdere. Vi har i dag skrevet ud til udskolingen angående en episode, hvor en pige er blevet overfaldet af to piger fra en anden skole i forbindelse med en tur til Fælledparken. Vi er i kontakt med de involverede | | |

| | | | |
|----------------------------|----------------------------|--|--|
| Tidspunkt 19.45 - 19.50 | 8. Opfølgning på eventuelt | | |
| Referat af orienteringen | | | |

| Tidspunkt | Emne | Form | Ansvarlig |
|--------------------------|--|-------------|-----------|
| 19.50 - 19.55 | 9. Henvendelse fra forældre | Orientering | |
| Referat af orienteringen | Der har været en henvendelse angående skole-hjem-samtaler, hvor forælderen har hørt, at anden samtale kun er en behovssamtale. Dette følger vi op på. En forælder har henvendt sig og tilbudt sit indspark i forhold til tilknytning til skolen. | | |

| Tidspunkt | Emne |
|---------------|--|
| 19.55 - 20.00 | 10. Eventuelt: |
| | 11. Punkter til kommende møder: <ul style="list-style-type: none"> • Valg af ordstyrer og mødeleder- • Punkt angående samarbejde med klubber |

